

Title (en)
Inductive unit

Title (de)
Induktives Bauteil

Title (fr)
Élément inductif

Publication
EP 2562772 A2 20130227 (DE)

Application
EP 12180660 A 20120816

Priority
DE 202011051056 U 20110823

Abstract (en)

The component has two choke coils coupled with one another by a magnetic circuit, and arranged in a common core. The common core comprises plate-shaped core intermediate elements (4, 10), which change a coupling between windings (2, 6) of the choke coils. The core intermediate elements lie in a region of an air gap (8) between two middle brackets (7, 11). The middle brackets are projected from core yokes (1, 5), which connect core brackets (3, 9). The core intermediate elements have a recess, which is adapted to a cross-section of the middle brackets.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein induktives Bauteil mit wenigstens zwei durch einen magnetischen Kreis miteinander gekoppelten Drosselspulen, die in einem gemeinsamen Kern angeordnet sind. Dabei ist vorgesehen, dass der gemeinsame Kern wenigstens ein die Kopplung zwischen den Wicklungen (2, 6) der Drosselspulen veränderbares Kernzwischenelement (4, 10) aufweist. Dieser kann auswechselbar in dem Kern angebracht sein und von jeweils einem Kernschenkel (3, 9) in Richtung auf einen eine Wicklung (2, 6) tragenden Mittelschenkel (11, 7) abstehen.

IPC 8 full level
H01F 3/12 (2006.01); **H01F 29/10** (2006.01)

CPC (source: EP)
H01F 3/12 (2013.01); **H01F 27/38** (2013.01); **H01F 29/10** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 2226289 A1 19730104 - TDK ELECTRONICS CO LTD
- US 2011140817 A1 20110616 - FUKAYA ATSUKO [JP], et al
- DE 2424131 A1 19741205 - HITACHI METALS LTD

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)

DE 202011051056 U1 20111121; EP 2562772 A2 20130227; EP 2562772 A3 20170719

DOCDB simple family (application)

DE 202011051056 U 20110823; EP 12180660 A 20120816